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Protokoll fört vid styrelsemöte via telefon 19 december 2013 

Närvarande: Ingemar Z, Petra K, Folke J, Patrik P, Christa E, Fredrik S 

(sup), Fredrik F(sup). 

Frånvarande: Per-Erik N. 

 

1. Mötets öppnande 

Ingemar hälsade alla välkomna 

 

2. Val av justerare 

Fredrik S valdes att justera dagens protokoll. 

 

3. Motion till BF 

Beslöts att skicka in motionen i befintligt skick, bifogas protokollet. 

4. Frågor inför kommande år, funderar någon på att sluta? m.m. 

Fredrik Svensson önskar hoppa av. 

Petra önskar att en ”utställningskommitté” skall bildas. 

Viktigt att den som tänker sluta snarast meddelar sammankallande i valberedningen. 

Ingemar kontaktar sammankallande i valberedningen. 

 

5. Mötet avslutas 

Ingemar tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet:                                                                 Justeras: 

Folke Johansson/               Fredrik Svensson/  

                  Fredrik Svensson 
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       Bilaga 

 
Motion till BF 2014 

 

Europapokalen 

Bland annat med tanke på det jaktmotstånd och den låga förståelsen för jakt med drivande hund som 

finns inom framför allt EU området bör klubben överväga om det är värt besväret att ställa upp i 

denna tävling. De relativt höga kostnaderna som det vanligen blir för vårt deltagande i detta 

arrangemang kommer endast ett ekipage (hund+ägare) tillgodo och enligt vår mening tillför inte detta 

någon som helst reklam för Beaglen som en duktig jakthund. Därför bör Svenska Beagleklubben inte 

skicka någon representant till Europapokalen framöver. 

 

Föreslår därför Beaglefullmäktige 2014. 

Att man istället omfördelar de ekonomiska medlen som hittills varit avsatta för Europapokalen till 

Småhunds SM, Beagle SM och Nordiska Mästerkapen. 

 

Sydsvenska Beagleklubben 

 

 

 


